
FAU-møte 04.06.2024 

 

Deltagere: Odd Kristian Stokka (5b), Håvard Nitter (5a), Johannes Høyvik (6b), Wafae Billa (3b), 

Liv Kristin Skadeberg (7b), Hilde Hoff Nystad (1b), Håkon Wang (1a), Linda Kåda Høyland (2a), 

Lisa Mari Staddeland (3a), Terje Hammer Meling (6a), Agnes Gullberg (skolen). 

 

Sak 1: Godkjenning av forrige møtes referat. 

Ingen kommentarer. 

 

Sak 2: Godkjenning av dagens saksliste. 

Godkjent. 

 

Sak 3: Informasjon fra skolen. 

● Det ble gjennomført en kjekk skoletur til Ims/Dansen 31/5/24. Skolen brukte kr. 

50’000,- på busser på denne turen. Slike skoleturer er kostbare, men viktige 

fellesopplevelser for elevene. 

● En ansatt har sluttet siden ansettelser i forbindelse med fellesutlysningen og det er 

ansatt en ny i stillingen. Det har vært litt for få ansatte i skoleåret 23/24. Det er 

rapportert mellom 1 - 3 % kortidsfravær blant skolens ansatte i skoleåret. Det er godt 

under gjennomsnitt i kommunen. Det lar seg ikke praktisk løse å ta inn vikarer i disse 

tilfellene, da det er viktig at vikarer får mulighet til å bygge god relasjon til elevene. I 

praksis blir det andre på skolen (lærere og ledelse) som må dekke opp for fravær, 

dette resulterer i mye overtid - noe som er kostbart for skolen. 

● Skolen vil ha flere lærere ansatt enn noen gang til høsten.  

● Nye ansettelser på SFO også for å planlegge for de nye SFO-reglene som skal gjelde 

for neste år. 1. - 3. Trinn har gratis SFO i 60% plass (2,5 time hver dag) 

● Skolen har en markant nedgang av sakkyndige vurderinger 

● Antall elever på skolen øker og det kommer elever som skal flytte inn i nye byggefelt 

(Myklatun) allerede nå til høsten. 

● Skolen har mottatt kr. 82 000, - nasjonale midler til aktiv undervisning. Midlene er 

brukt på nye leker til klasserommene og utstyr som skal brukes til fysisk aktiv læring. 

Hver dag begynner med lek i alle klasserom fra høsten. 

● Problemer med hærverk i skuret på skolen (avføring). Rapportert om ungdommer som 

oppholder seg der på ettermiddagen/kvelden. Skolen må rydde der hver morgen. 

Vurderer å be kommunen fjerne benker og bord for å gjøre det litt mindre ‘inviterende’ 

for ungdommene. 

● Sommermarked: Hvis været blir dårlig må markedet arrangeres inne. Trenger ekstra 

ryddehjelp fra FAU/alle voksne. 

 

  



Eventuelt 

 

Sak 4: Årsmøte 

Årsmøtet skal avholdes i august. Skolen kaller inn. Regnskap og årsrapport presenteres på 

årsmøtet (aksjon Line). 

 

Sak 5: Disco 

Disco-effekter lagres på skolen til neste skoleår (aksjon Liv Kristin). 

 

Sak 6: Sandnesposten 

● Sak om tilstand på Porsholen skole (ref. sist referat) har hatt effekt. Har resultert i god 

diskusjon rundt pengebruk. 8 stk. Fra kommunen (eiendom) kom innom og skal lage 

tilstandsrapport på skolen. 

● Sak i sandnesposten om mobbing på Lura skole (rasistisk språkbruk). Det refereres ny 

opplæringslov hvor det legges vekt på skoledemokrati, dvs. elever/foreldre/FAU har mer 

å si. Forslag om å strekke ut en hånd til Lura FAU (aksjon Terje). 

 

Sak 7: Nest års FAU 

● Terje blir FAUleder i ‘24/’25. 

● Mangler representant på neste års 6. trinn. Skolen sender ut transponder-melding 

(aksjon skolen). 

● KFAU vurderes å gjenstartes etter rektormøte i Sandnes kommune. 

● Avstemming om behov for FAU-representant fra SFO. Enstemmig vedtatt at det ikke 

lenger er behov. Spesielt med hensyn på de nye SFO-reglene. 

 

Sak 8: Foreldremøte 

● Gode tilbakemeldinger om bli-kjent-lek på foreldremøte for neste års 1. klasse. 

● Forslag om elevplanlagt foreldremøte. 

● Forslag om engelsk som språk på felles foreldreinformasjon. Dette er ikke ønsket av 

skolen. Skolen ønsker fokus på norsk som skolespråk. 


